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«He vin 'Espanyol 
en el millor moment» 
EN ÍSTA A JOFRE MATEU. Jugado r de l'Espanyo l 

MARCRAYMUNDO 

Barcelona 

Elfitxatge dejofre Mateu per 
l'Espanyol va ser llampec. Dit i 
fet. Una trucada, i el lleidatá va 
dirquesía Cristóbal Parralo. 
L'acord entre el club i el jugador 
va ser tan rápid que l'exgranota 
va ser presentat abans que 
Eduardo Costa, el primer 
fitxatge de lentilat. Ara, en 
plena pretemporada, endinsat 
totalment en el club cátala i en 
la dinámica del vestidor, Jofre 
explica a El 9 les seves 
perspectives i sensacions. 

—Ja fa uns dies que s'entrena a les or-
dres de Lotina. Quines vihracions té? 
—«Al principi, els primers dies, 
és difícil trobar res negatiu. Tot 
ho veus fantástic i positiu, i mes 
encara quan formes part d'un 
equip que ha d'afrontar una 
temporada illusionadora.» 
—I ja s'ha adaptat al nou grup? 
—«Sí, perqué ja coneixia algún 
jugador i m'havien parlat molt 
bé de l'ambient. Que tothom se 
sentí a gust, ho ha fet possible 
segurament l'éxit de la tempo-
rada passada, i aixo es nota. Ara 
jo espero sumar i que almenys 
tot continui igual; com a. mí-
nim.» 

—Va ser mol t rápid , el fitxatge . Ni tan 
sois se n'havi a rumoreja t res , de vosté . 
Quan va saber que l'Espanyo l hi estav a 
interessat ? 
—«Quatre dies abans de signar. 
Anteriorment m'havien trucat 
per parlar de la meva situado i 
per dir-me que potser els podía 
interessar. I després, de sobte, 
van contactar amb mi per 
fer-me una oferta, i no vaig po-
der dir que no. No vaig dubtar 
a acceptar-la.» 
—Per qué ho tenia tan ciar? 
—«Dones perqué l'Espanyol 
potser no és un deis clubs cap-
davanters quant a títols, pero 
sempre ha estat un deis equips 
histories de la Higa. I el fet de po-
der jugar a Europa m'atreu mol-
tíssim. És un al-licient molt gran 
i estíc encantat de poder parti-
cipar en aquest projecte.» 

FITXATGE LLAMPEC 

©Vaigrebr e 
l'oferta del club 
quatre dies abans 
de firmar; no vaig 
dubtar a venir 

—Fins que ha arribat a Montjuíc, com 
valora la seva trajectória? 
—«Des de molt jove vaig arribar 
molt amunt, i cree que m'ha 
anat forca bé. Tant al Barga B 
com al Mallorca B se'm va exigir 
moltíssim i potser no vaig estar 
a l'altura. Ho vaig passat mala-
ment durant dos anys, en qué 
no vaig gaudir deis minuts que 
m'esperava. Pero marxar al Lle-
vant va ser la meva inclusió en 
el fútbol professional. Hi he es-
tat tres anys, amb l'ascens a pri-
mera, i ara arribo amb mes de 
trenta partits a primera. No estic 
consolidat, pero estíc en un bon 
moment.» 
—L'han fitxat en el millor moment? 
—«Segurament sí. Estic en el 
millor moment, pero espero 
continuar creixent i que els mi-
llors éxits i el meu millor rendi-
ment encara hagin d'arriban» 
—Riera també ha fitxat i juga en la seva 
posició. Qué poden aportar l'un i l'altre? 
—«Tenim un físic i un joc molt 
diferent. L'Albert és un jugador 
mes consolidat, mes técnic, que 
remena molt mes la pilota. Jo, 
en canvi, sóc mes eléctric. Bus-
co la sorpresa amb la meva ex-
plosivitat i velocitat.» 
—Deia que l'Espanyol té un projecte 
illusionador, pero quin ha de ser l'ob-
jectiu? 

—«Disputant tres títols, l'objec-
tiu no hauria de ser arribar al 
máxim en tots tres, sino inten-
tar guanyar-ne un. Pero hem de 
ser conscients que l'Espanyol fa 
anys que no guanya títols, i exi-
gir-li un títol és massa. Tot i així, 
no ens hem d'estar de res i hem 
de Imitar i exigir-nos el máxim 
per fer el millor paper possible 
en totes tres competicions. Si 
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poguéssim assolir un títol, seria 
tot un éxit.» 
—Hi ha gent que qüestion a si la plan -
till a és reduíd a o no. Han marxa t bas -
tant s jugadors , i a la gir a han hagu t d'a-
nar-h i forc a jugador s del filial . Qué en 
pensa? 
—«Son opinions. Jo cree que la 
gent que puja del planter son 
jugadors que han demostrat 
que están preparats. L'Espa-

nyol en el tema del planter está 
per damunt de molts altres 
equips. Els jugadors que surten 
de baix aporten molt a l'equip 
i, en aquest sentit, l'Espanyol 
vol aquests jugadors, no per 
promocionar-los, sino perqué 
hi creu.» 
—Per tant , que hagi marxa t gent amb 
experienci a i que s'apost i per la joven -
tu t no hauri a de ser cap problema . 

JOVESIPLANTER 

© Aquí aposte n 
pelsjoves , no per 
promocionar-los , 
sino perqu é hi 
creue n 

—«Ni l'experiéncia ni la joven-
tut no t'asseguren res. Tot de-
pén de com comenci la tempo-
rada, pero jo cree que la barreja 
de jugadors contrastats i juga-
dors novells és interessant, i 
cree que podem fer perfecta-
ment les coses. Hi ha qualitat, 
hi ha il-lusió, hi ha potencia fí-
sica... És un equip compensat 
en tots els sentits. Jo tinc molta 
confianca que tot anira bé.» 
—Lotina va mantenir una reunió amb 
la plantilla, per deixar-los les coses 
clares i fer-los tocar de peus a térra 
després de l'eufória viscuda l'any pas-
sat amb la classificació europea. Su-
poso que l'entrenador no vol fer volar 
coloms. 

—«Cree que la humilitat d'a-
quest equip és la clau de l'éxit 
de l'any passat, pero s'han de 
fer dues lectures. Per rendir i 
per triomfar has de saber qui-
nes l imitacions tens, i sa-
bent-ho pots arribar al máxim. 
Pero també hem de saber que 
els rivals ara ens miraran amb 
una altra cara després de la 
bona imatge de l'any passat, i 
per tant, tot será mes compli-
cat.» 
—I el calendari ja Cha estudiat? 
—«És el que m'importa menys. 
No en tinc ni idea, del calenda-
ri; només sé que el primer partit 
será contra el Getafe, perqué 
m'ho han comentat peí fet que 
em tornaré a trobar Schuster, el 
meu técnic al Iievant.» 
—En aquesta época la gent comenta 
els fitxatges. Qué pot dir a aquells que 
no están convenguts del seu fitxatge? 
—«Sóc reaci a fer promeses. 
Només puc dir que s'esperin i 
que em jutgin per la meva apor-
tado. Tan senzill com aixó.» 


